

简报 News Letter

Confucius Institute in Indianapolis



印地安纳波利斯孔子学院

汉语教学与中国文化活动

2013 年 1 月 7 日起,我院正式开始 IUPUI 春季学期的汉语 授课课程。本学期,我院共开设 C117、C118、C119、C201、C302、E334 等 8 门中文课程,共计有 61 名学生选 修。

中国春节活动

2月6日,印第安纳波利斯孔子学院隆重举办了迎春节文化活动。专程来访的8位俄罗斯访问学者、在IUPUI孔子学院学习中文的学生、国际事务办公室的工作人员及其他对中国文化感兴趣的人等50多人参加了此次活动。



2月2日,印地安纳大学布鲁明顿校区的华人学生学者组织了迎春联欢会,共有近1600人参加了本次活动,印地孔子学院是本次活动的赞助和协办单位之一。



2月17日,为了迎接新春佳节的来临,印城华人在

Westfield High School 齐聚一堂,共同举行喜迎蛇年春节的 联欢活动。印地孔院也特意编排了一个节目《父亲的草原 母亲的河》。



中国文化讲座

1月30日	传统中医
2月6日	中国春节
2月13日	中国文字源流
2月20日	摇滚在中国
2月27日	中美文化比较
3月20日	中国宗教
3月27日	中国神话
4月3日	道教在中国
4月10日	中国概况
4月17日	中国政治

活动预告(2013年夏季)

4月20日	中国语言文化节
4月22-25日	中国电影节
4月24日	印第孔院理事会会议
	印地孔院成立五周年庆典
5月10日	IUPUI 大学生赴中国中山大学夏令营
5月12日	HSK 考试
5月25日	印第 500 大巡游活动
7/8 -8/9	IUPUI 中小学生中国语言文化夏令营

高中生赴中国夏令营

7月中下旬

会议与活动

2月21日, IUPUI 在学生活动中心一楼举办了国际文化节。2月14日, 我院召开了2012年印地孔院项目委员会年度 这一活动共开设了汉语、西班牙语、日语、法语、意大利 语、韩语等20多个具有各国文化特色的展台。各展台的工 作人员均着传统服装以各种方式向参观者展示本国语言文 化的魅力。本活动还开设了"最佳着装奖", 我院汉语教 师赵海霞的中国传统服装-旗袍被评为其中之一。



3月20日,组织召开2013年中国语言文化节筹委会会议。

会议。徐造成院长向委员会汇报了去年的工作总结,并介 绍 2012 年的工作计划,项目委员进行了讨论,并提出了相 应建议。IUPUI 副校长 Amy Warner 和 Gil Latz 参与了会议。



(图为项目委员会全体 成员合影)

3月23日,应《印州华报》编委会邀请,印地孔院出席印 州华报年度晚宴。

3月27日下午,中国驻芝加哥领事馆陈维嘉教育参赞、刘 强领事等三人访问了 IUPUI 孔子学院, IUPUI 校长 Charles Bantz、副校长 Gil Latz 会见了嘉宾。徐造成院长向陈参赞 介绍了孔子学院的基本情况和工作进展,并针对汉语课程 设置、孔院发展等进行了讨论。陈参赞对 IUPUI 孔子学院 的发展给予了很高的评价。



(图为陈参赞向两位 IUPUI 校领导赠送纪念品)



(陈参赞孔子学院成员合影)





简报 News Letter

Confucius Institute in Indianapolis



印地安纳波利斯孔子学院

Chinese Teaching and Cultural Activities

Our spring semester commenced on Jan. 7th 2013 with eight courses (C117, C118, C119, C201, C302, and E334) with 61 students enrolled.

Chinese Spring Festival

CI-Indy hosted a grand Spring Festival celebration on Feb. 6th which was attended by more than 50 people. These included 8 visiting scholars from Russia, Chinese language students enrolled at IUPUI, staff from the International Affairs Office, and others interested in Chinese Culture.



The Chinese Students and Scholars Association in Indiana University Bloomington held a Spring Festival celebration on February 2nd. CI-Indy was a cosponsor and co-organizer. Nearly 1600 people attended the celebration.



In preparation for the New Year celebration, a key event in Chinese Lunar Calendar, the Chinese community of

Indianapolis held a Gala Celebration at the Westfield High School to launch the Year of Snake on February 17th. CI-Indy also contributed to the song and dancing program with a number entitled 'Father' s Grassland and Mother' s River'



Chinese Culture Talks

Jan. 30 th	Traditional Chinese Medicine	
Feb. 6 th	Chinese Spring Festival	
Feb. 13 th	Evolution of Chinese characters	
Feb. 20 th	Popular Music in China	
Feb. 27 th	Differences between Chinese and	
	American Culture	
Mar. 20^{th}	Chinese Religion	
Mar. 27 th	Chinese Myths	
Apr. 3 rd	Taoism in China	
Apr. 10 th	Brief Introduction to China	
Apr. 17 th	Chinese Politics	
Activity Announcement (Summer 2013)		

April 20 th	Chinese Language and Culture Fair.
April 22 nd	Chinese Movie Festival
April 24 th	CI-Indy Board of Directors Conference
_	CI-Indy five year's anniversary
April 26	China in Africa Symposium
May 10 th	Students Summer Camp in SYSU
May 12 th	HSK Exam

May 25th Indy500 Parade
July 7-August 9 Chinese Languages and Culture
Summer Camp for K-8 at IUPUI

Late July Chinese Bridge Summer Camp for

High School Students

Conference and Activities

The 7th Annual International Festival was held in the atrium of the IUPUI Campus Center on Feb. 21st attracting over 5,000 people. More than 20 booths showcased Chinese, Spanish, Japanese, French, Italian, and Korean culture. All of the CI-Indy staff were dressed in their traditional costumes, and shared their love of their language and culture. The international fair also awarded prizes for the best costume, and Haixia Zhao, the Chinese instructor from our Confucius Institute, was one of the winners.



A preparatory meeting was held on March 20th for the 2013 Chinese Language and Culture Fair.



The 2012 CI-Indy Program Committee Meeting was held on Feb. 14. Dr. Zao Cheng Xu, Director of our CI, delivered a report on the work that was completed in the last year, and introduced our plan for 2013. Committee members discussed the report and proposed some valuable suggestions. Amy

Warner, the Vice Chancellor for External Relations, and Gil Latz, the Associate Vice Chancellor for International Affairs, attended the meeting.



(Program Committee photo)

Invited by the Indy Asian American Times (IAAT), CI-Indy attended the IAAT annual banquet on Mar. 23rd.

Three people, namely, Weijia Chen, educational counselor and Qiang Liu, Consul of the Chinese Consulate in Chicago, visited our CI-Indy in April 2013. Charles Bantz, IUPUI Chancellor and Gil Laz, Associate Vice Chancellor for International Affairs, met with the guests. Zaocheng Xu, Director of CI Indy introduced the work conducted in CI and discussed the Chinese curriculum and future plans. The educational counselor sang high praises for the work carried out in CI-Indy.



Education counselor Weijia Chen, presenting souvenirs to the IUPUI Chancellor



Weijia Chen, educational counselor and Qiang Liu, Consul of the Chinese Consulate in Chicago, visited CI-Indy in April 2013.